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Vragen van het lid Brinkman (PVV) aan de ministers van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 

en van Justitie over het bericht dat de Amsterdamse PvdA-lijstduwer Ahmed Marcouch inwoners in 

Slotervaart per sms heeft opgeroepen op hem te stemmen. (Ingezonden 5 maart 2010) 

Vraag 1 

Kent u het bericht “Ophef om sms'jes Marcouch?” 1) 

Antwoord 

Ja 

Vraag 2 

Is het waar dat de gebruikte gsm-nummers van een ambtelijk bestand zijn geplukt en 

geregistreerd zijn bij het stadsdeel Slotervaart? 

Vraag 3 

Zo ja, op welke wijze bent u van plan op te treden tegen deze vorm van machtsmisbruik door de 

Amsterdamse PvdA? 

Vraag 4 

Zo nee, op welke wijze heeft de heer Marcouch wel de beschikking over deze gegevens gekregen? 

Bent u bereid de gemeente Amsterdam te verzoeken hiernaar onderzoek te laten verrichten? 

Vraag 5 

Kunt u aangeven of er sprake is van een strafbaar feit en zal het OM hiernaar een onderzoek 

instellen? 

Antwoord 2 tot en met 5 

Naar aanleiding van deze vragen heb ik een ambtsbericht gevraagd aan de gemeente Amsterdam. 

Hieruit blijkt dat er geen gebruik gemaakt is van gemeentelijke of stadsdeelbestanden. Er bestaat 

geen bestand van mobiele nummers van ingezetenen van een stadsdeel. De gemeente Amsterdam 

ziet geen aanleiding voor nader onderzoek. Aangezien het OM niet is gebleken van enig strafbaar 

feit, ziet het geen aanleiding een strafrechtelijk onderzoek in te stellen. 

1) De Telegraaf, 4 maart 2010


